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Marian Błachut

Burmistrz Czechowic- Dziedzic

Szanowny Panie Bu rmistrzu,

zwracam się z proŚba o rozpatrzenie możliwoŚci zamontowania progów zwalniających na ulicy

Świerklocz w Zabrzegu,

Mieszkańcy przedmiotowej ulicy od dłuższego już czasu skarżą się na wzmożony ruch pojazdów

zmechanizowanych poruszających się z prędkościami zagrażającymi bezpieczeństwu zw|aszcza

pieszych uczestników ruchu drogowego. Pomimo tego ,że na ulicy Świerklocz obowiązuje strefa

zamieszkania - znak D 40 , kierowcy nie dostosowują się do tego oznakowania. Narażają życie,

zdrowie , a także mienie osób korzystających z drogi. Uważam, że montaż takich progów przyczyni się

do znacznej poprawy bezpieczeństwa.

W załączeniu przekazuję wniosek mieszkańców dotyczący zamontowania progów

zwalniających .

Proszę o pozytywne rozpatrzenie tej prośby,

0trzymują:
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